



Katrineholms BK

Styrelsemötesprotokoll

Mötesdatum
2025-11-17

Plats och tid Katrineholms BK KI 17.35-19.00

Beslutande Jonas Peterzén, vice ordförande
Gullebergqvist, sekreterare
Maria Persson, kassör
Bjarne Persson, ledamot
Maria Sefton, Ledamot
Gun Bengtsson, ersättare för Lotta Asplund

Övriga deltagare

Ej närvarande Andreas Peterzén, ordförande
Lotta Asplund, ledamot
Rikard Nilsson, suppleant

Utses att justera Bjarne Persson

Under-
Sekreterare
skrifter

.....
Gullebergqvist

Paragrafer
1 - 14

Ordförande

.....
Jonas Peterzén

Justerande

.....
Bjarne Persson

Justerande sign			Utdragsbestyrkande
-----------------	--	--	--------------------

§ 1

Mötets öppnande

Vice ordförande Jonas Peterzèn hälsar välkommen till mötet.

§ 2

Val av justerare

Styrelsen **beslutade** att utse Bjarne Persson till justerare.

§ 3

Fastställande av dagordning

Föreliggande dagordning godkändes med följande tillägg:

- a) Anicura
- b) larm
- c) Matta

§ 4

Föregående mötesprotokoll samt beslutsuppföljning

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och godkändes.

§ 5

Inkomna skrivelser

Anlagstest för tjänstehund 30/11 i Södertälje. Inlagt på KBK:s fb-sida.
Förslag om information om räddningshund. Gun tar kontakt med Flen om detta.

Brev från Anicura. Se § 14.

Zoomkurs i digital arkivering

Info om MH-testledarutbildning. Skickat till RUS.

Studiefrämjandet vill ha förslag om föreläsare till hundens vecka. Ett förslag är Per Jensen.

§ 6

Utgående skrivelser

Valberedningens förslag till styrelse 2026 skickat till samtliga medlemmar

Justerande sign			Utdragsbestyrkande
-----------------	--	--	--------------------

§ 7

Ekonomisk rapport

Bank: 190745 kr

Espar: 65426 kr

Swish: 6170 kr

Kassa: 525 kr

Totalt ca 262866 kr

§ 8

Rapporter från sektorer och kommittéer

Valberedningen saknar en revisorssuppleant.

Det behövs någon som vill sköta bokföringen alternativt kassör.

TS: Utbildning för nya spårläggare har påbörjats, 10 deltagare i skogen.

§ 9

Sektorer

Diskussion om sektoransvariga inför nästa år. De nuvarande tillfrågas om de vill sitta kvar

§ 10

Admin FB

Mimmi och Andreas är admin för Facebook.

§ 11

Avlopp

Mats Fhinn ska eventuellt ansvara för detta. Kolla med Andreas.

§ 12

Loggan

Påpekades att loggan ska vara med på alla papper från klubben som rör klubbens aktiviteter

Justerande sign			Utdragsbestyrkande
-----------------	--	--	--------------------

§ 13

Funktionärskväll

Funktionärskväll 26 november kl 19.00. Påminnelse behöver skickas ut. Mimmi och Maria fixar

§ 14

Övriga ärenden

- a) Anicura. Mimmi kollar med Lotta
- b) Larm. Behöver påminnas om.
- c) Matta. Gun har haft kontakt med Eskilstuna om hur det funkar hos dem. Pågående diskussion.

§ 15

Mötets avslut

Vice ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.
Nästa möte är 12 januari 2026 kl 17.30

Justerande sign			Utdragsbestyrkande
-----------------	--	--	--------------------